
 

 

 

 

ŠIRVINTŲ RAJONO VIETOS VEIKLOS GRUPĖS VALDYBOS POSĖDIS 

 

2024 m. rugpjūčio 9 d. Nr. 89 

Širvintos 

 

Posėdis įvyko  2024 m.  rugpjūčio mėn.  7 – 9 d., susirašant elektroniniu paštu. 

 

Posėdžio pirmininkė – Rita Kacevičienė 

Posėdžio sekretorė –  Kristina Radžiūnė 

 

Dalyvauja 10 valdybos narių: Rita Kacevičienė, Vilma Dainienė, Neringa Lubytė – Stankevičienė, 

Domantas Kancleris, Gabrielius Tamošiūnas, Artūras Krapas, Lilija Serekpajevienė, Gedvilė Vinslauskaitė, 

Eglė Piškinaitė, Andrius Juškevičius (nuomonės svarstomu klausimu pateiktos el. paštu).  

Posėdžio kvorumas yra, dalyvauja 10 valdybos narių. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. SVARSTYTA. Dėl valdybos darbo  reglamento patvirtinimo 

2024-08-07 d.  VPS vykdytojos administracijos  el. paštu   siųsta valdybos nariams darbo reglamentas.  

Valdybos nariai supažindinti su valdybos darbo reglamentu, atkreipiant dėmesį į taikomą rašytinę 

procedūrą,  vykdant svarstomais klausimais posėdžius. Valdybos nariai reglamentą  patvirtino. 

 

NUTARTA: 1. Patvirtinti valdybos darbo reglamentą.  

Balsavo  „už“ vienbalsiai. 

 

2. SVARSTYTA. Dėl Širvintų rajono vietos veiklos grupės 2015-2020 metų vietos plėtros 

strategijos keitimo. 

Siūlomas vietos veiklos grupės 2015-2020 metų vietos plėtros strategijos (toliau –VPS) dalinis pakeitimas. 

Valdyba supažindinta su pridedamais dokumentais: VPS keičiamais skyriaus punktais  ir  5 priedu 

„Inicijuojamo VPS keitimo pagrindimo forma“. Atsižvelgiant į užtrukusius pareiškėjų vietos projektų 

galutinių mokėjimo prašymų vertinimus ir VPS užbaigimui reikalingų dokumentų ir ataskaitų supildymą, 

VVG administracija siūlo pratęsti VPS įgyvendinimo terminą iki 2025-01-31 d.  

 

Valdybos nariai klausimų ir pastabų dėl svarstomų darbotvarkės punktų nepateikė.  

Valdybos pirmininkė Rita Kacevičienė išreiškė pastebėjimus dėl VVG administracijos personalo 

pasikeitimų.  

 

NUTARTA: 1. Pritarti vietos plėtros strategijos „Širvintų rajono vietos veiklos grupės 2015-2020 

metų vietos plėtros strategija“ daliniam  pakeitimui. 

Balsavo  „už“ vienbalsiai.  

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkė    Rita Kacevičienė 

 

Posėdžio sekretorė    Kristina Radžiūnė 


